
POSLOVNI STIKI ŽIVILSKEGA KOMBINATA ŽITO-LJUBLJANA Z ZDA

Tozda Imperial in Šumi bosta izvažala več?
V zunanjetrgovinskem seklorju tozda Blagovni promet se je prejšnji mesec

mudil \. B. Katzman, predstavnik firme S. L. KAVE CO.MPA.NY, INC. iz
New Vorka, ki se uk varja s prodajo kondiJorskih izdelkov in žvečilnega gumija.
Naprosili smo ga za kratek pogovor.

Ogledali ste si produkcijo tozdov
Imperial in Šumi in videli njune iz-
delke. Kakšne so možnosti za more-
bitno sodelovanje?

Dobil sem vtis, da obstajajo velike
možnosti za sklenitev poslov. Ven-
dar: Na tem področju vlada pri nas
velika konkurenca, zato na žalosl
tega proizvoda ne moremo prodajati
dražje kot po cent za 3,5-gramski
kos.

Ste v ZDA že prodajali tovrstne
jugoslovanske proizvode'.'

ZDA so velika dežela in težko je
imeti pregled nad vsemi proizvodi na
Iržišču. Kolikor pa je meni znano —
in pri tem poslu sem več kot 30 let,
teh proizvodov še nisem zasledil na
našem tržišču.

In koliko naših izdclkov bi letno
kupili od nas?

Količina, ki bi jo kupili. zavisi do
lega, kako bodo nove (vaše) izdelke
sprejeli potrošniki na našem Iržišču.
Vlislim, da so v ospredju predvsem
trije pogoji, ki jim moramo zadostiti
pri prodaji: kvaliteta izdelka, emba-
laža in cena. Dokler ti trije pogoji
niso uravnoteženi, ne bomo uspešni!

Kvaliteta Imperialove žvečihiega
gumija vam ustreza?

Zelo kvalitetna je. Trgujens po
vsem svetu in lahko mi verjamete.

Kaj torej pričakujete od Imperiala
in Šumija v bodoče — če boste se-
veda sklenili pogodbe?

Pripravljen sem uvažati vaše iz-
delke na naše tržišče pod pogoji, ki

. sem jih že navedel; poleg žvečilnih
izdelkov tudi konditorske. Obstajajo
namreč velike možnosti za vaš pro-
dor na ameriško tržišče.

Prvič ste v Jugoslaviji. Kakšne
vtise ste dobili?

O Ljubljani smo največ slišali med
Titovo boleznijo. Dežela je čudovita
in Ijudjc prijazni, široki, odprti. Tudi
s postrežbo (A. B. Katzman je prebi-
val v hotelu Hoiiday Inn) se.-n
izredno zadovoljen. Že pet let nisem
bil na dopustu. Ljnbim dolarje, te ze-
lence, bussines me je vsega vsrkai
vase. Kot turisl pa bi se prav rad po-
mudil v Ljubljani. Meslo je silno pri-
vlačno, arhitektura splet skladnih sti-
lov, ki sem jih videl ie drugod po
svetu. Ljubka in očarijiva lepotica —
to mesto.

Lepa hvala za pogovor!

IVAN CIMERMAN


